

EDITORIAL

Two of the articles in this issue, Tanja Collet's and Ton Broos's, were read to the annual CAANS conference held in 2010 at Concordia University in Montreal. It is always a pleasure to listen to colleagues' papers at these conferences, knowing that one will have the pleasure of reading them at leisure in this Journal. The other two, Ellen Kittell's and Jochai Rosen's, came to us unsolicited. Receiving such articles is the other great pleasure of being an editor.

In our last issue we inadvertently credited copyright in the picture of Queen Juliana visiting the 1953 floods to the Zeeuwse Beeldbank. In fact we should have credited the agency ANP-foto. We apologize for this mistake.

DE LA RÉDACTION

Deux des articles dans ce numéro, ceux de Tanja Collet et de Ton Broos, nous ont été lus d'abord à la réunion annuelle de l'ACAEN à l'université Concordia à Montréal en 2010. Cela nous fait toujours plaisir d'écouter nos collègues à ces réunions tout en sachant que nous allons les relire dans notre Revue. D'autre part, les articles d'Ellen Kittell et de Jochai Rosen sont inédits. L'autre grand plaisir d'un rédacteur, c'est de recevoir ces belles surprises.

Nous avons dit dans notre dernier numéro que le copyright pour la photo de la visite de la reine Juliana aux régions inondées en 1953 appartient à la Zeeuwse Beeldbank. En fait, elle appartient à l'agence ANP-foto. Nous nous excusons de cette erreur.

Basil D.Kingstone.